



م.م. سليمان نور الدين خليل

### **السيرة الذاتية:**

من مواليد 1985م. تخرج من جامعة الموصل/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية سنة 2008, ثم حصل على شهادة الماجستير من جامعة حجة تبة التركية/ قسم هندسة الالكترونك والاتصالات سنة 2012. يحمل لقب مدرس مساعد في تخصص الاتصالات والالكترونك, حيث قام بنشر بحثٍ في هذا المجال. يقوم بتدريس مواد عدة منها علوم الحاسوب والبرمجيات وألكترونيات ألتصالات ومختبرات الاتصالات لطلبة الدراسات الأولية, بالإضافة الى إشرافه على مشاريع تخرج الطلبة.

**رقم هاتف العمل:**

**الايمل الجامعي:**

[sulaiman.khaleel@uoninevah.edu.iq](mailto:sulaiman.khaleel@uoninevah.edu.iq)

**رابط موقع كوكل سكولر:**

**رابط موقع سكوبس:**

## **Curriculum vitae:**

*Sulaiman Nooruldeen Khaleel* was born in 1985. He graduated from the department of Electrical Engineering in the Engineering College at Mosul University in 2008. He obtained a Master's degree from the Department of Electronics and Communications Engineering at Hacettepe University in Turkey in 2012. He holds the title of Assistant Lecturer in the field of Communications and Electronics, where he published a paper in this research area. He teaches several modules such as computer science and software courses in addition to telecommunications electronics and communications and signal processing labs for undergraduate studies, in addition to supervising students' graduation projects.

### **Phone no. :**

07701664296

### **University email:**

[sulaiman.khaleel@uoninevah.edu.iq](mailto:sulaiman.khaleel@uoninevah.edu.iq)

### **Google Scholar Link:**

[https://scholar.google.com/citations?user=s2\\_0DIIAAAJ&hl=en](https://scholar.google.com/citations?user=s2_0DIIAAAJ&hl=en)

### **Scopus Link:**